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 Styrelsemötesprotokoll 2024-08-12 Klubbstugan Nbk 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Elisabeth von Knorring, Siv Back, 
                      Eva Pers, Sofie Öst. 
                      Via telefon: Marie Hjort 
                      Anmält frånvaro: Marit Erikes, Helen Dragsten, Maria Rydell. 
                        
                       
§ 61              Mötets öppnande 
                     Vice ordförande öppnade mötet. 
              
§ 62 Val av justerare  
                     Sören Svensson valdes att justera protokollet. 

 
§ 63 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
§ 64 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna. 
                      
 
§ 65 A. Skrivelser inkommande 
                     Inbjudan TL bruks. Anmälan senast 30 sept. Vi anmäler Maria Svensson och Erika  
                     Andersson. Erika har inte de rätta utbildningskraven så Ingrid skriver en 
                     rekommendation från styrelsen.  
                     Marknadsparkering från Rättviks kommun. Ingrid skickar in intresseanmälan. 
                     Inbjudan bruksinstruktör, Ingrid vidarebefodrar detta till HUS. 
                     Inbjudan rallyskrivare, Siv tar upp detta med rallysektorn. 
             
                      
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 
 
§ 66 Rapporter 

 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 
 
 
B. Sektor 
 

                     Agilitysektorn 
                     Coachgrupp startar 6 tillfällen. 21 sept blir det instruktörskurs, Jessica och Marie 
                     önskar vara med, kostnad ca 800 kr. Klubben betalar kursen. 
                     Siljan Open, kiosken behöver bemannas.  
                      
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport.  
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                      HUS 
                      Maria Hurtig-Sparr startar en coachgrupp bruks i september. Uppletandekväll  
                      planeras. 
 
                      Rasutvecklingssektorn – mental 

MH banan har röjts. Material har ordnats, montering av dumpen har gjorts. Besiktning 
och utbildning är flyttad till oktober. 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. 
 

                     Tjänstehund 
                     Ingen rapport. 
                      

 
Draghundsektorn 

                     Saknar  ansvarig 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Grundkurs och torsdagsträningar startar. 
 
                     Specialsöksektorn 
                     Saknar ansvarig. 
                      
                     Noseworksektorn. 
                     Ingen rapport. 

 
C. Övriga rapporter 
 
Anläggning. 
Belysningsstolparna på plats. Lampor monteras sista helgen i augusti. 
 
 

                     Stuga/ kiosk. 
Rullar på. Diskussion om ersättare för Helen. 
  

 
Aktivitetsgruppen 

                     Programmet för hundens vecka är klart, Elisabeth lämnar in för annonsering. 
Numera ligger planering för måndagsträningarna på denna grupp. 
 
Hemsidan 

                     Ingen rapport. 
 
                
                      Distriktet 
                      Nästa möte den 24 sept på Borlänge bk, vem kan närvara? 
             
 
§ 67              Att göra lista 
                     Lyset på planerna ska färdigställas. 
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§ 68               Övrigt 
                      
                      Fler bänkar ute ? Elisabeth hör med kommunen, pris? 
                      Inköp av fällbara bord till paviljongen. Vi beslutar att köpa in, Ingrid gör detta. 
                      Medlemsmöte/ städdag blir den 22 sept. Sören skickar ut kallelse till medlemmarna. 
                      Policy på klubben/ Trivselregler. Dessa tas upp på medlemsmötet. 
                      Ansvariga för HUS önskar avgå och i stället bilda en bruks/lydnadssektor. Ska HUS  
                      då ligga under styrelsen? 
                      Sofie Öst avgår som suppleant med omedelbar verkan. Pga flytt till annan ort. Vi  
                      önskar henne lycka till och tackar för jobbet i styrelsen. 
                       
                                     
                      
                       Beslut för mötet: 
                        
                      Klubben betalar agilitykurs för Jessica Holmström och Marie Hjort a´´825 kr. 
                      Inköp av fällbart bord till paviljongen. 
 
   
 § 69            Nästa möte den 9 sept kl 18.30. 
                        
                    
 
§ 70             Mötet avslutas. 
 
 
                    Justeras 
 
                    Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                    Elisabeth von Knorring vice ordf.                                 Sören Svensson ledamot 


